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Abstract (en)
[origin: WO8403385A1] Information and advertising support to be used in central markets and in large commercial stores. The present invention
provides an information and advertising support which may be conveniently used in locals full of goods, showcards and price tags. This function is
carried out by a moving supermarket trolley, of which one or both front panels form the support, respectively are each comprised of a transparent
nesting bag having two walls and wherein a panel carrying a written and/or illustrated advertisement is inserted.

Abstract (fr)
Véhicule d'information et de publicité a utiliser dans les marchés de gros et les grandes surfaces. La présente invention prévoit un véhicule
d'information et de publicité pouvant étre employé avantageusement dans des locaux pleins de marchandises, d'étiquettes et de pancartes. Cette
tache est remplie par un chariot mobile de supermarché, dont une ou les deux parois frontales sont le support, respectivement sont formées
chacune d'un sac a emboitement transparent a deux parois, dans lequel est introduit un panneau publicitaire écrit et/ou illustré.
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